
Protokół Nr XXIV/2020
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 29 października 2020 r.,
 w Sali Widowiskowej Ziębickiego Centrum Kultury w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:19

Godzina zakończenia: 17:02

Obecni radni: 13

Nieobecni radni: 2 ( Radny P. Osiadacz oraz Radny W. Sala)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Radca Prawny M. Pływacz

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Sobków otworzyła obrady XXIV sesji Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych radnych oraz gości.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono,  że  w  sesji  uczestniczy  13  radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do

podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  radni  otrzymali

porządek obrad i  zapoznali  się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub

zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum działającej przy

Muzeum Gospodarstwa Domowego w Ziębicach na kadencje 2020-2024.
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7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu

pieniężnego  dla  członków  ochotniczych  straży  pożarnych  uczestniczących

w  działaniach  ratowniczych  lub  szkoleniach  pożarniczych  organizowanych  przez

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Ziębice.

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniający  uchwałę  nr  177/VIII/2020  Rady

Miejskiej  w  Ziębicach  z  dnia  14  kwietnia  2020  r.  w sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Województwu  Dolnośląskiemu  na  realizację

zadania  w  zakresie  organizowania  publicznego  transportu  zbiorowego

w  wojewódzkich  kolejowych  przewozach  pasażerskich  na  odcinkach  Wrocław

Główny - Ziębice - Wrocław Główny. 

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  ochrony  Parku

Kulturowego Opactwo Cystersów w Henrykowie”.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy

finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  przejęcie  na  rzecz

Gminy  Ziębice  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa

określonej jako działka nr 677/2 obręb 0001 Zachód, Ziębice-Miasto. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu

Ząbkowickiego.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku.

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości

i porządku na terenie Gminy Ziębice.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów na terenie Gminy Ziębice.

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie  nieruchomości  zamieszkałych

i ustalenie stawki takiej opłaty oraz ustalenie stawki opłaty za pojemnik.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi

odbierania  odpadów  komunalnych  z  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za
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gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości

położonych na terenie Gminy Ziębice.

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania

opłaty za gospodarowanie odpadami. 

20. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

21. Informacja Przewodniczącej Rady.

22. Interpelacje, wnioski i zapytania.

23. Zamknięcie sesji.             

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów

uchwały ws.:

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2020-2030

• zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2020 rok

• ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2020

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2020-2030. 

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Radny J. Kozłowski nie oddał głosu z powodów technicznych. 

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2020 rok. 

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Radny J. Kozłowski nie oddał głosu z powodów technicznych. 

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws.  ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem

roku budżetowego 2020.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Przyjęcie zmienionego porządku obrad.
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Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków powiedziała, że wszyscy Radni otrzymali projekt

protokołu i  mieli  czas  na zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca spytała,  czy ktoś  wnosi

uwagi i zarządziła głosowanie.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja  Oświaty,  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną

o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  218/VIII/2020  ws.

określenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniu

chronionym.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Muzeum  działającej  przy

Muzeum Gospodarstwa Domowego w Ziębicach na kadencje 2020-2024.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja  Oświaty,  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną

o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  219/VIII/2020  ws.

powołania  Rady  Muzeum  działającej  przy  Muzeum  Gospodarstwa  Domowego

w Ziębicach na kadencje 2020-2024.
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego

dla członków ochotniczych straży pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub

szkoleniach  pożarniczych  organizowanych  przez  Państwową  Straż  Pożarną  lub  Gminę

Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  220/VIII/2020  ws.

ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  członków  ochotniczych  straży

pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Ziębice.

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniający  uchwałę  nr  177/VIII/2020  Rady  Miejskiej

w Ziębicach z dnia 14 kwietnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie

dotacji  celowej  Województwu  Dolnośląskiemu  na  realizację  zadania  w  zakresie

organizowania publicznego transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach

pasażerskich na odcinkach Wrocław Główny - Ziębice - Wrocław Główny. 

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  poinformował

o autopoprawkach. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr  221/VIII/2020 zmieniającą

uchwałę  nr  177/VIII/2020  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  z  dnia  14  kwietnia  2020  r.

w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Województwu

Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego transportu

zbiorowego  w  wojewódzkich  kolejowych  przewozach  pasażerskich  na  odcinkach

Wrocław Główny - Ziębice - Wrocław Główny. 

Radny W. Ochał nie oddał głosu z powodów technicznych. 
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9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  ochrony  Parku

Kulturowego Opactwo Cystersów w Henrykowie”.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  222/VIII/2020  ws.

zatwierdzenia  „Planu  ochrony  Parku  Kulturowego  Opactwo  Cystersów

w Henrykowie”.

10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  pomocy

finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  poinformował

o autopoprawkach. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

14:58- wyszedł Radny p. J. Sobol

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 12 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  223/VIII/2020  ws.

wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

15:00- wrócił Radny p. J. Sobol

Burmistrz podziękował za przyjęcie tej uchwały.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie na rzecz Gminy

Ziębice  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa  określonej  jako

działka nr 677/2 obręb 0001 Zachód, Ziębice-Miasto. 

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  poinformował

o autopoprawkach. 
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Przewodnicząca  zapytała  czy  jeśli  Gmina  stałaby  się  właścicielem  tej  nieruchomości  to

miałaby jakieś obowiązki wobec tego, jakie koszty. 

Radca Prawny M. Pływacz odpowiedział, że póki co nie ma żadnych obowiązków, dopiero

po przejęciu spoczywa obowiązek zabezpieczenia. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  224/VIII/2020  ws.

wyrażenia  zgody  na  przejęcie  na  rzecz  Gminy  Ziębice  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa określonej  jako  działka  nr 677/2  obręb  0001

Zachód, Ziębice-Miasto. 

12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  225/VIII/2020  ws.

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Ząbkowickiego.

13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Radny  M.  Kuriata  zapytał  o  zwolnienie  z  płatności  podatku  w  kontekście  np.  ostatnich

wydarzeń, czyli podtopień. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  takie  sprawy  będą  mocno  indywidualnie  rozpatrywane.  Na

pewno z wnioskiem o umorzenie nie należy się zwraca przed tym, jak ta płatność stała się

wymagalna. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.
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Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  226/VIII/2020  ws.

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku.

14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości

i porządku na terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  227/VIII/2020  ws.

Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Ziębice.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia

usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów na terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  228/VIII/2020  ws.

szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie

Gminy Ziębice.

Radny M. Kuriata zapytał czy ZUK jest gotowy na te zmiany. 

Burmistrz odpowiedział, że firma deklaruje, że jest przygotowana.

16.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie  nieruchomości  zamieszkałych

i ustalenie stawki takiej opłaty oraz ustalenie stawki opłaty za pojemnik.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

8



Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr  229/VIII/2020 ws. wyboru

metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie

nieruchomości  zamieszkałych   i  ustalenie  stawki  takiej  opłaty  oraz  ustalenie  stawki

opłaty za pojemnik.

17.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  górnych stawek opłat  za  usługi

odbierania  odpadów  komunalnych  z  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  230/VIII/2020  ws.

określenia  górnych  stawek  opłat  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych

z  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu

nieczystości ciekłych.

16:01- przerwa

16:14- koniec przerwy

18.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości

położonych na terenie Gminy Ziębice.

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  poinformował

o autopoprawkach. 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 231/VIII/2020 ws.  wzoru

9



deklaracji  o  wysokości  opłaty  za gospodarowanie  odpadami komunalnymi składanej

przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Ziębice.

19.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania

opłaty za gospodarowanie odpadami. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 232/VIII/2020 ws. terminu,

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej

Gminy Ziębice na lata 2020-2030. 

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  poinformował

o autopoprawkach. 

16:25- sesje opuścił Radny J. Sobol

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 12 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 233/VIII/2020 ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2020-2030. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2020 rok.

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Ziębic  M.  Szpilarewicz  i  poinformował

o autopoprawkach. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.
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Rada Miejska w Ziębicach w obecności 12 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 234/VIII/2020 ws. zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2020 rok.

22.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wydatków,  które  nie  wygasają

z końcem roku budżetowego 2020.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada Miejska w Ziębicach w obecności 12 radnych 12 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  235/VIII/2020  ws.

ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2020.

23. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Radny W.  Iskra  zapytał  o  spotkanie  z  Radnym Powiatowym K. Piątkowskim w sprawie

inwestycji.

Burmistrz  odpowiedział,  że  Radny  K.  Piątkowski  ma  takie  pomysły  jak  budowa  stawu

w Henrykowie  oraz  ścieżki  rowerowej.  Co do każdej  tej  inwestycji  wstępnie  rozpoczęto

kroki, gmina czeka na opinie Wód Polskich oraz Wojewody. 

Radny  M.  Kuriata  zapytał  o  spotkanie  z  byłymi  pracownikami  ZWiK-u  posiadającymi

udziały w spółce. 

Burmistrz  powiedział,  że  Ci  pracownicy  pytają  o  możliwość  zbycia  swoich  udziałów

w zamian za rekompensatę finansową. Ten temat zostanie rozpatrzony, Burmistrz poprosił o

opinie prawne w tej sprawie.    

24. Informacja Przewodniczącej Rady.

Do Biura Rady Miejskiej wpłynęły m. in. pisma: 
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– pismo  Wojewody  ws.  wyjaśnień  nierozpatrzenia  przez  Radę  Miejską  skargi  na

dyrektorów szkół i placówek oświatowych

– informacja Wojewody o zaplanowanej kontroli problemowej w Radzie Miejskiej w

Ziębicach w okresie od 2 listopada do 31 grudnia 2020 r.

– prośby wydziałów o wydanie opinii 

Wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady.

25. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny M. Kuriata zapytał o „Akcję zima” i przejęcie jej przez spółkę ZWiK. Radny zapytał

dlaczego.

Burmistrz odpowiedział, że Prezes ZUK-u zwrócił się z prośbą o rozważenie przeniesienia tej

usługi  do innego podmiotu.  Burmistrz  zaproponował ZWiK-owi i  jak się  okazuje dla  tej

spółki jest to korzystne, gdyż jej pracownicy mają inny tryb wykonywania pracy, w zimie jest

jej mniej. ZwiK będzie musiał dokonać inwestycji a umowa zawarta została na przyszły rok

i końcówkę tego. Spółka będzie obsługiwać drogi gminne na terenie miasta. 

Burmistrz przedstawił sytuację finansową spółek ZUK i ZGO.

26. Zamknięcie sesji.             

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków zamknęła obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………
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